
   

 

Technische Vraag/vragen* 

 
Datum indiening: 4 oktober 2018 
 
Commissie-/raadsvergadering: Ruimte, 3 oktober 2018 
Raadsvoorstelnummer: Z/18/313452 
Onderwerp: Voortgangsrapportage 2018, programma 7: Volksgezondheid en Duurzaamheid. 
 
Naam fractie: GroenLinks 
Naam raads/commissielid: Marco Wikkerink 
 
 
Inleiding: 

In de commissievergadering Ruimte van 3 oktober 2018 zijn door GroenLinks bij de behandeling van 
programma 7 van de Voortgangsrapportage enkele vragen gesteld die achteraf gezien technisch 
bleken te zijn en beter schriftelijk hadden kunnen worden gesteld. Vandaar dat ze nu alsnog 
ingediend worden. 

 

Vragen: 

1. Op pagina’s 73 en 74 wordt onder het kopje ‘Afval inzameling’ [sic] vermeld dat de kosten van de 
inzamelzakken hoger zijn uitgelaten. Waar zijn deze hogere kosten door ontstaan? 

2. Over datzelfde punt, de kosten van de inzamelzakken: wat wordt er gedaan om (mogelijk) 
oneigenlijk gebruik van de inzamelzakken tegen te gaan? 

Reactie op vraag 1 en 2: 

Het gebruik van plastic zakken is toegenomen omdat er meer plastic wordt ingezameld dan 
geraamd. Wij sluiten met u niet uit dat er ook mensen zijn die de zakken voor andere zaken 
gebruiken dan het  inzamelen van plastic. Het is echter heel lastig om hier wat aan te doen, tenzij we 
zouden kiezen voor het tegen betaling verstrekken van de plastic zakken. Dat is het college op dit 
moment niet voornemens. 

 

3. Op pagina’s 73 en 74 wordt onder het kopje ‘Afval inzameling’ [sic] verteld dat de opbrengst van 
het verpakkingsfonds lager is. Wat is/zijn hier de reden(en) voor? 

Het gaat hier strikt genomen over de netto opbrengst van de ingezamelde verpakkingen. De 
opbrengst per ton, die het verpakkingsfonds vergoedt, neemt elk jaar af. De verwerkingskosten per 
ton van de ingezamelde hoeveelheden nemen echter toe. Dit heeft onder andere te maken met de 
slechtere kwaliteit van het ingezamelde PMD in Nederland (dus niet specifiek in onze gemeente) en 
de moeilijkere afzet, omdat er in Nederland zoveel is ingezameld.    

 



   

 

4. Op pagina’s 73 en 74 wordt onder het kopje ‘Afval inzameling’ [sic] gemeld dat voor de 
milieustraat in Lobith een te lage raming van de kosten is gemaakt. Hoe heeft dit kunnen 
gebeuren? 

De begroting 2018 is één op één gebaseerd op de samengestelde oude begrotingen van de 
voormalige gemeenten Rijnwaarden en Zevenaar. Bij de milieustraat Lobith waren de kosten bij de 
jaarrekening 2017 inmiddels echter al hoger geworden. In de begroting 2018 was dat nog niet 
opgenomen. 


